



菲 律 賓 會

草地滾球推廣訓練報名表
Lawn Bowl Promotional Training Application Form

姓名
Name (中文) _____ (English) _____ 性別
Gender _____

學校/團體名稱
Name of Organization _____

學校/團體地址
Address of Organization _____

職位
Post _____

團體類別
Category of Organization 學校/非政府社福機構/體育總會/青少年及制服團體/政府部門
School/Non-Governmental Organization(NGO)/National Sports Association(NSA)/
Uniformed Group & Youth Organization/Government Department

聯絡電話
Contact Phone Number (1) _____ (2) _____

傳真
Facsimile _____

電郵
E-mail Address _____ 身分證號碼
I.D. No. _____

聲明
Declaration

本人謹此聲明：本人身體狀況健康良好及適宜參與上述訓練及活動。如在訓練及活動期間因本人身體狀況而引致損傷、死亡或其他財物損失，菲律賓會及其相關人員將不會負上任何責任。

I hereby declare that my physical and health condition is good and suitable for participation of the training and activities. The Filipino Club and its respective personnel will not be liable for any injuries, death or properties lost as caused by the health conditions of the participants.

**凡報名參與訓練班之人士須繳付場地保養費港幣六百元(HK\$600/每位)予《菲律賓會》。課堂/教練費則可獲豁免。
Course participant is subject to the payment of lawn maintenance fee HK\$600/each to “The Filipino Club”. While the instruction fee is waived.**

本人於完成訓練課程後，願意加入貴會為《運動會員》。
I am willing to join as the “Sporting Member” after completion of the course.

簽署
Signature _____

日期
Date _____

加上相關機構有效蓋印
With stamping of respective organization